



February 8, 2011

**Non-Immigrant Visa Processing for Student & Exchange Visas
at the Embassy of the United States of America in Khartoum -
SEVIS Fee Now Payable by Western Union Quick Pay Service**

The Consular Section of the Embassy of the United States of America in Khartoum is pleased to announce a new way for nonimmigrant students and exchange visitors (F, J, and M visa categories) to pay the Student and Exchange Visitor Information System (SEVIS) fee. This fee must be paid by students and exchange visitors prior to their visa interview. Nonimmigrant students and exchange visitors are now able to pay the SEVIS I-901 fee using the Western Union Quick Pay™ service available at the following MIG Exchange Co. locations: MIG Exchange headquarters Baladia Street, Khartoum Central and the MIG Exchange branch in Afra Mall in Africa Street., Khartoum. Working hours are from 09:00-16:00 Saturday to Thursday. This initiative allows Western Union to collect the SEVIS I-901 fee in local currency. Western Union transmits both the payment and the Form I-901 data to the U.S. Immigration and Customs Enforcement (ICE). Detailed instructions about how to use this service can be found using the following web link: http://www.ice.gov/sevis/i901/wu_instr.htm.

Information about how to apply for nonimmigrant visas for U.S. academic and exchange programs at the U.S. Embassy in Khartoum is available on the Embassy website, <http://sudan.usembassy.gov/consular.html>.

All applications for student and exchange visitor visas by persons residing in Sudan must be submitted to the U.S. Embassy using the DS-160 online visa application form. This form can be found at <https://ceac.state.gov/genniv>. Sudanese visa applicants are advised to start the application process at least three months in advance of their planned travel. Upon completing the application form, applicants can schedule an appointment for a visa interview online at <http://evisaforms.state.gov/SchedulingSystem.asp>. With the exception of official travelers, all visa applicants must have an in-person interview at the U.S. Embassy.

The consular section of the U.S. Embassy in Khartoum is now located at Kilo 10, Soba. This new location is off Wad Medani Highway, opposite the Khartoum State Highway Traffic Police Division Headquarters and several kilometers north of Soba Hospital. The nearest public transportation bus stop is close to the Khartoum State Highway Traffic Administration

8 فبراير، 2011

اجراءات منح تاشيرات الطلاب وبرامج التبادل لغير اغراض الهجرة بسفارة الولايات المتحدة الامريكه
في الخرطوم - وامكانيه دفع رسوم السيفيس
(SEVIS) الآن بواسطة الخدمة السريعه عن طريق الويسترن يونيون
(Western Union)

يسر القسم القنصلى بسفارة الولايات المتحدة الامريكية فى الخرطوم باعلان وسيلة جديدة للطلبة وزوار برامج التبادل لغير اغراض الهجرة (من فئات التأشيرة F J M) بدفع رسوم السيفيس (نظام المعلومات للطلاب وزوار برامج تبادل) . يجب أن تدفع هذه الرسوم من قبل الطلاب وزوار برامج التبادل مسبقا للمقابلة للحصول على التأشيرة . اصبح الآن بإمكان الطلاب غير المهاجرين وزوار برامج التبادل على دفع رسوم سيفيس 1-901 بواسطة الخدمة السريعة للويسترن يونيون Quick Pay المتاحة بواسطة فروع شركة ميج للصرافة المحدودة MIG فى المواقع التالية :فرع صرافة ميج فى شارع البلدية الخرطوم وفرع عفراء مول فى شارع افريقيا . ساعات العمل من التاسعة حتى الرابعة عصرا من يوم السبت الى الخميس . وفقا لهذا يقوم الويسترن يونيون بجمع رسوم السيفيس 1-901 بالعمله المحليه وتوصيل كل من الاستمارة والرسوم الى الإدارة الامريكية للهجرة والجمارك (ICE) ويمكن الاطلاع على تعليمات مفصلة حول الاجراءات على العنوان التالى:

http://www.ice.gov/sevis/i901/wu_instr.htm.

للحصول على معلومات حول كيفية التقديم للحصول على تأشيرات غير المهاجرين وللبرامج الاكاديميه فى الولايات المتحدة وبرامج **التبادل** يمكنك زيارة موقع السفارة الامريكية على :

<http://sudan.usembassy.gov/consular.htm1>.

ويجب تقديم جميع طلبات تأشيرات الدخول للسفارة الامريكه بالخرطوم بواسطة استمارة DS-160 الموجودة على شبكة الانترنت على الموقع التالى :

<http://ceac.state.gov/genniv>

وينصح طالبي التأشيرات السودانيين بالبدء فى التقديم قبل ثلاثة أشهر على الأقل قبل السفر. بعد استكمال الاستمارة يجب على مقدمي الطلبات تحديد موعد للحصول على تأشيرة بواسطة الانترنت فى مقابلة على الموقع التالى:

<http://evisaforms.state.gov/SchedulingSystem.asp>

**Embassy of the United States of America
Khartoum, Sudan**

باستثناء المسافرين فى مهمات رسمية ويجب على جميع طالبي التأشيرات اجراء المقابلة الشخصية فى السفارة الامريكية.

يقع القسم القنصلى لسفارة الولايات المتحدة الامريكية بسوبا، كيلو 10 على طريق ود مدنى مقابل إداره ولاية الخرطوم للمرور السريع وعلى بعد كيلومترات إلى الشمال من مستشفى سوبا. اقرب مواصلات عامة تقف بالقرب من إدارة المرور السريع وهى منطقة معروفة بإسم "الشاحنات" .

For further information, please contact the Public Affairs Section of the U.S. Embassy

ولمزيد من الاستفسار، نرجو الاتصال بمكتب الشؤون العامة بالسفارة الامريكية بالخرطوم على الهاتف:

+249-1-870-2-2000

###

For further information, please contact the Public Affairs Section of the U.S. Embassy

ولمزيد من الاستفسار، المرجو الاتصال بمكتب الشؤون العامة بالسفارة الامريكية بالخرطوم على الهواتف

at +249-1-870-2-2000